
 

   

 
Referat styremøte 10.01.22_01 NJFF - Sogn og Fjordane  
 
Sakliste: 
1/22          Godkjenning av ref. frå siste styremøte     
Vedtak: Godkjent 
 
2/22  Referatsaker      -  
Reidun:  
16.12, teams. Møte adm og FS 
21.12, teams. Planleggingsmøte viltseminar (webinar) og podcast 
05.01.22, teams. Møte Hvalstad, oppfølging landsmøtevedtak, tiltak mot årsmøta 
07.01.22. Teams. Budsjettmøte med Ingunn 
 
Ingunn 
07.01.22. Teams, budsjettmøte. 
 
Alf Erik: 
21.12, teams. Planleggingsmøte viltseminar (webinar) og podcast 
 
Morten: 
20.12.21, Teams. Dialogmøte med  Firda Sjøfarmer for Gulen JFL  
 
3/22  Kontakt med lokallaga      
Jobba med Gaular JFL for eit samarbeid for å få kjøpe fiskerettane i Sande sentrum for ein 3 
års periode. Denne gjekk i orden og me i samarbeid med Gaular sikra oss denne fiskeretten i 
åra 2022-2024 
 
4/22  Budsjett        
Gjennomgang av budsjett og aktiviteter. Manglar fortsatt ein del aktivitetar og informasjon 
frå Fiskeutvalet. Morten ettersender det som manglar. 
Torgeir redigerer budsjett for Ungdomsutvalet ihht. tilbakemeldingar om reise og utstyr og 
sender inn til Ingunn.  
 
Ingunn setter opp ei resterande liste med dei punkt som no manglar under admin og sender 
ut fortløpande slik at vi får redigert/godkjent dette.  
 
5/22  Tillitsvald kurs       
Tillitsvaldskurs blir gjennomført etter påske, men før medio Mai. Dato kjem vi tilbake til, 
Reidun setter opp forskjellige datoar til å gjennomføre dette slik at vi får velje en dato.  
 
 
 
 
  



 

   

6/22  Samarbeid med OVF       
 
Vedtak: 
NJFF S&F jobbar vidare med ei avtale med OVF om samarbeid med Hjortejakt for ein 3-års 
periode. Alf Erik og Reidun tar dialogen med Arnt Laukeland i OVF der ein lagar eit utkast til 
avtale for hjortejakt. Hjortejakt i Hyllestad, Gulen og Selje der NJFF S&F seljer jaktkort via 
Inatur. 
 
7/22  Jaktterreng       
 
Selje jaktterreng har vore leigd i 3 år og felt 2 hjort. Avtalen er no ferdig, men blir vurdert 
fram forhandla slik som skissert i sak 6/22.  
  
 
8/22  Innkalling til årsmøte      
 
Reidun tar en oppegang med Terje Wangsholm i NJFF Hordaland og fastset program for 
årsmøtet. Backup for eventuelt avlysing ifm. Corona blir Sunnfjord Hotell, eventuelt digitalt.  
 
 
9/22  Fotokonkurranse       
Henning, Alf Erik og Ingunn er jury for fotokonkuransen. Reidun sender bilda som er tatt og 
vi set opp dei 8 beste bilda i nummerert rekkefølje og returnerer til Reidun.  
 
 
10/22  Teams møte med lokallaga     
 
Vi planlegg eit teams møte med lokallaga måndag 17.januar. Her er «saklista»: 
Tema:  

• Landsmøtevedtak; våre saker, viktige fagsaker, viktige prinsipielle saker ved Henning 
Haugholt og Alf Erik Røyrvik 

• Vedtektsendringar - Nye vedtekter som alle lokallag og fylkeslag må vedta på 
årsmøte seinast neste år ved Alf Erik Røyrvik 

• Jakt- og fiskeskular – Friluftsskule ved Bjarne Huseklepp (Presentasjon av denne ligg 
vedlagt)  

• Ymse – noko de ynskjer å ta opp? Meld gjerne ifrå på førehand for at vi skal kunne 
svare best mogleg, men mogleg å ta ting på sparket også.  

 
11/22  Planlagte aktiviteter    
  Åtejakt på rev, Hyen       - Torger  
  Fagdag ettersøk 5. februar, Skei   - Ann-Kristin  
  Jentesamling med pølsekurs, 11.-12. febr.   - Marte 
  Klubbmeisterskap og nybyrjarsamling 19. februar - Bertil  
  Gaularfjellprøven, 4.-6. mars    - Bertil  
  Viltseminar – webinar 15. og 16. mars  - Brede / Alf Erik  
 
12/22  Ymse       - styret  
 
Diskuterte eit eventuelt samarbeid med Kystfiskejegaren og NJFF S&F. Inviterer Jøran 
Henriksen til neste styremøte (14.02.22) der me evaluera eit eventuelt samarbeid i 2022.   
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